
Referat FAU 9.nov 2023 

 

Innkallingen og referat fra forrige møte: godkjent uten kommentarer.  

 

Rektor informerer:  

Det gjennomføres en prøveordning med mobilhotell på 8.trinn. Mange elever velger å ikke 

levere inn mobilen, til tross for at de har den med. Skolen opplever allikevel at det er mindre 

mobilbruk generelt på 8.trinn som følge av tiltaket. 

 

Skolen venter på føringer fra departementet, enten i form av pålegg eller retningslinjer. Når 

dette er på plass vil skolen gjøre tiltak på alle trinn. 

 

Skoletur: 

Representantene gjøres oppmerksom på at man i FAU representerer hele klassen. 

 

Rektor viser til informasjonsskriv som er sendt ut i forkant av møtet.  

 

Skolen oppfordrer til at FAU godkjenner et maksbeløp for dugnadsarbeid. På den måten kan 

skolen planlegge ut ifra det.  

Kostnadsnivået på Oslo-turen og ballet er pr i dag 5000kr pr elev. Hvis FAU ønsker å legge 

kostnadsnivået lavere, må man vurdere en annen destinasjon enn Oslo, og et billigere 

alternativ for ballet.  

 

Skolen bruker tilsvarende sum som det foreldrene får inn gjennom dugnad pr barn på Oslo-

turen. 

 

Kostpenger - skolen kan bidra med kostpenger, hvis de er kjent med at en elev har behov for 

tilskudd.  

 

Alle elever skal delta i dugnadsarbeidet. Pengene tilhører klassen hvis en elev flytter. 

Tilflyttere skal tilsvarende dekkes av dugnadspengene. Dette er regulert av departementet. 

 

Det ble besluttet en felles dugnadskomite i 8.trinn fra og med skoleåret 23/24- Dette er ikke 

klassene blitt informert om, og noen klasser har satt i gang egen dugnadskomitee, uten at 

det er koordinert på trinnet.  

Rektor tar ansvar for å informere 8.trinn bedre og sikre at dugnadsarbeidet blir koordinert, i 

samarbeid med turkomiteen på skolen.  

FAU har tidligere laget en liste over dugnader innenfor lovverket og som andre har hatt 

suksess med. FAU oppfordrer til bruk av denne.   

 

Skolen ber om innspill til å kunne gjøre Oslo-turen billigere.  

 

Forslag fra FAU: 

1. Billigere overnatting 

2. Kutte noen museumsbesøk 

3. Skolen søker om å besøke Stortinget, og motta tilskudd. Departementet har satt av 

15,9mill til slike tilskudd og kan være et viktig bidrag til dugnadsarbeidet, og innholdet 

i turen. 



4. FAU tar initiativ til en idemyldring for å bidra til forslag til hvordan turen kan gjøres 

billigere. 

5. Kan turen gjøres til en to-dagers tur? 

6. Kan FAU eller skolen søke tilskudd hos UDIR eller Fritidsfondet.  

a. FAU-leder har allerede undersøkt disse alternativene, og skolen er dessverre 

ikke berettiget til å søke.  

7. Tines https://www.skolelyst.no/ kan undersøkes.  

8. Kan skolen legge opp til en fast dugnad som gjennomføres årlig, som for eksempel 

kommunale dugnader, Strandryddedagen, Sydhavsøsters, etc.  

 

Andre innspill fra FAU: 

1. Foreldre som deltar på turen skal informeres bedre i forkant om hva som er 

oppgaven og mandatet deres på turen. 

2. Foreldre som deltar på turen skal være med i evalueringen i etterkant.  

3. Kan skolen presentere og informere om en grov kostnadsoversikt, slik at foreldre vet 

litt mer hva pengene går til? 

4. FAU opplever at turens formål og innhold er underkommunisert fra skolen. Dette må 

kommuniseres tydelig allerede fra 8.trinn, for at alle skal forstå hva de bidrar til i 

dugnadsarbeidet. Det samme gjelder kostnader for turen. Informasjonen bør komme 

som overordnet fra skolen, slik at det ikke er opp til den enkelte lærer hvordan det 

presenteres. 

5. Turens program bør være klart tidligere, slik at foreldre og elever vet hva de kan 

forvente av turen.   

 

 

Skoleballet: 

Klubben Selskapslokale har nylig økt prisen fra kr 490 til kr 650 pr kuvert. I tillegg kommer 

vakthold, som ikke er priset enda. Det estimeres kr 850 pr kuvert. 

 

Forslag:  

1. Skolen sjekker alternative lokaler, og presenterer de alternativene som finnes for 

elev-komiteen. Deretter lages det en oppsummering av situasjonen, som kan 

presenteres for foreldrene i 10.klasse. På bakgrunn av dette tas det en beslutning på 

årets ball. 

2. FAU behandler i neste møte hvordan vi ønsker å avvikle skoleballene videre, 

inkludert en økonomisk ramme.  

 

 

 

Eventuelt: 

  

1. Elever på 10.trinn har fått/kjøpt ecstacy i nabolaget.  

FAU oppfordrer til at klassekontaktene informerer foreldre om rus-tilgang i nærmiljøet 

i foreldremøtene.  

 

2. Natteravner - Vi mangler 2 frivillige til Natteravn i sentrum 13.april 2024. Ref artikkel 

på skolens hjemmeside. Klassekontaktene oppfordres til å ta kontakt med foreldre for 

å informere om dette. 



 


